

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 24-08-2025 10:00:47 AM Subject: Board of Directors Decisions	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 24-08-2025 10:00:47 AM الموضوع: قرارات مجلس الادارة
Kindly be informed that the Board of Directors of (Rumm Financial Brokerage) decided at its ninth meeting held on 23/08/2025 the following :- - Authorizing the Chairman of the Board of Directors or his deputy to set a date for the extraordinary general assembly to discuss the plan to rectify the company's situation and determine the business objectives after consulting the Companies Control Department .	أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) قرر في اجتماعه التاسع المنعقد بتاريخ 2025/08/23 ما يلي :- - تفويض رئيس مجلس الادارة او نائبه بدعوة و تحديد موعد الهيئة العامة غير العادي للانعقاد لبحث و مناقشة خطة تصويب اوضاع الشركة و تحديد جدول الاعمال بعد الرجوع الى دائرة مراقبة الشركات .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar